
 

 

ACTA DE REUNIÓ DEL CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL 

 

Identificació de la sessió 

Núm: 6/2022 

Caràcter: Ordinari 

Data: 29/09/2022 

Horari: 17.10h a les 18.30h 

Lloc: Sala Noble 

Assistents 

Per l’ajuntament 

Joan Ramón Veciana    Alcalde 

Georgina Vilà     Regidora d’Educació 

Anna Tutusaus    Tècnica d’Educació 

Emma Puigví     Regidora a l’oposició per ERC Sant Hilari 

Mª Àngels Ripoll    Regidora a l’oposició per JxCat 

Sector pare i mares d’alumnes 

Eulàlia Vilà     INS Anton Busquets i Punset 

Zaida Vidó     Escola Bressol Municipal La Baldufa 

Yolanda López    Col·legi Sant Josep 

Manel Clemente     AFA Escola Guilleries 



 

Sector directors/es dels centres 

Anna Tutusaus     EBM La Baldufa 

David Tordera                          Secretari Escola Guilleries 

Raül Herranz     Col·legi Sant Josep 

Anna Miralpeix     Llar Infantil Les Cent Fonts 

Jordi Tordera      INS Anton Busquets i Punset 

Sector mestres i professors 

Anna Soler     EBM La Baldufa 

Alba Miralpeix     Col·legi Sant Josep 

Marta Rovira     Escola Guilleries 

Maria Pacheco    Llar Infantil Les Cent Fonts 

Absents 

Jordi Illamola     Llar Infantil Les Cent Fonts 

Mònica Casado     Directora Escola Guilleries 

Josep Broch     Director INS Anton Busquets i Punset 

David Casals      Col·legi Sant Josep i Llar Infantil Les Cent Fonts 

1. APROVACIÓ ACTES ANTERIORS 

S’aprova per unanimitat l’acta del CEM anterior. 

La Georgina exposa uns quants punts que es van quedar pendents de treballar el CEM del 

juny: 

- Cançons de la rua dels reis 

- Xerrada d’en Pep Marí 

- Obres de teatre en Anglès 



 

- Afegir correus en el Consell d’Infants 

2. CURS ESCOLAR 2022-2023 

La Georgina exposa el següent: 

- 5 de setembre de 2022: inici de les classes al segon cicle de l'educació infantil i a 

l'educació primària. 

- 7 de setembre de 2022: inici de les classes a l'Educació Secundària Obligatòria, el 

batxillerat, els cicles formatius de formació professional bàsica, de grau mitjà i 

superior, els cursos d'especialització de la formació professional, els itineraris 

formatius específics, els programes de formació i inserció, el curs de formació 

específic per a l'accés a cicles de grau mitjà i el curs de preparació per a la 

incorporació als cicles formatius de grau superior les classes. 

- Del 22 de desembre de 2022 al 8 de gener de 2023: vacances de Nadal. 

- Del 3 al 10 d'abril de 2023: vacances de Setmana Santa. 

- 20 de juny de 2023: acaben les classes a l'Educació Secundària Obligatòria i 

batxillerat. 

- 22 de juny de 2023: acaben les classes a l'educació infantil i primària 

3. COMUNICACIÓ ÀREA D’EDUCACIÓ, INFÀNCIA I JOVENTUT 

La Georgina explica, que ella com a regidora en aquestes àrees té dues tècniques; l’Anna 

Tutusaus com a tècnica d’educació i la Cristina Masó com a dinamitzadora de joventut. 

Enguany tindrem una carpeta compartida amb les direccions del centre on hi ha tots els 

documents importants al llarg d’aquest curs.  

Pel que fa a les tècniques tenen un horari d’atenció que és el següent: 

- Anna Tutusaus, horari: dimarts 10.00h a 11.00h i els dijous 10.00h a 11.00h.  

- Cristina Masó, horari: dimecres de 9h a 13h 

Per qualsevol urgència es poden posar en contacte amb la Georgina. 

4. ACTIVITATS PLANIFICADES 

a. Calendari amb la planificació de les activitats municipals amb les escoles 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

La Georgina explica el calendari i explica que aquest calendari estarà en la carpeta del 

Drive compartit amb les direccions dels centres. 

Falta concertar les visites a la biblioteca, que la Rosa les vol reprendre per no sap quant. 

També falta concretar la xerrada d’en Pep Marí. 

ACORD 

Les mateixes escoles seran les que es posaran en contacte amb la Rosa per organitzar les 

visites, un cop l’Anna Tutusaus hagi parlat amb ella. 

b. Calendari CAD’S Socials 

La Georgina exposa que hi ha hagut una mica de problema amb el tema horari. L’Anna 

Tutusaus explica que ahir la Palmira, responsable de l’EAP de la zona, es va posar en 

contacte  per dir-me que les CAD’S Socials que ja estaven programades per tot el curs 

sempre eren els dijous. Els dijous és quan ella va a l’Escola Guilleries, i troba una mica 

injust que sempre sigui la mateixa escola que es queda sense aquesta coordinació.  

Després d’aquesta demanda, l’Anna li va demanar que ella fes una proposta amb els dies, 

però encara no ho ha fet.  

La Georgina afirma que tornarà a haver-hi modificacions en el calendari de les CAD’S 

Socials. 



 

En Raül exposa que es va acordar fer-ho els dijous perquè a Pediatria era l’únic dia que els 

hi anava bé, i és molt important que Pediatria assisteixi aquestes reunions.  

L’Anna Miralpeix proposa que el dijous que ells (Sant Josep i Cent Fonts) tinguin CAD’S 

Socials, el dimarts que ells tinguin coordinació amb la Palmira vagi el Guilleries.  

ACORD 

L’Anna Tutusaus parlarà amb la Palmira a veure com ho podem organitzar, i després 

informarem els centres.  

5. PROJECTES QUE ES DURAN A TERME 

a. Xerrades informatives a les escoles inici de curs 

La Georgina explica que arran d’una reunió del Pla Educatiu d’Entorn van trobar interessant 

fer unes xerrades amb les famílies a inici de curs sobre límits, pantalles... Es va trobar 

interessant fer-ho el mateix dia que les reunions d’inici de curs per assegurar l’assistència 

de les famílies. 

L’Escola Guilleries ja l’han fet i va anar molt i molt bé. La Llar Infantil Les Cents Fonts ho 

faran el dia 10 d’octubre.  

b. Consell d’Infants 

La Georgina explica que també hi ha un document compartit amb totes les dates, les 

activitats i els objectius. La setmana que ve farem una reunió amb les tutores de 5è i 6è dels 

dos centres educatius per explicar com funcionarà aquest any. 

c. Pla Educatiu d’Entorn 

La Georgina explica que aquest projecte sortirà a cada CEM, és una eina que tenim que és 

molt molt important. Enguany hi ha una nova proposta la de patis i places oberts. Es va 

enviar tota la informació i dates a les escoles. 

S’ha començat aquesta setmana amb petits cantaires.  

També es feia la mentoria Digital, però no va funcionar. Aquest curs no es durà a terme. 

Els que sí que es duran a terme que van funcionar són: 



 

- Atrapallibres. El fa la Rosa de la biblioteca per agafar un hàbit lector 

- Projecte Rossinyol, que es fa a l’escola Guilleries i aquest any també a L’INS Anton 

Busquets i Punset. 

- Tallers estudi assistit, aquest any hi ha molts molts infants. Es començarà fer a 

principi d’octubre.  

- Comencem escola, han format part del projecte l’Escola Guilleries i l’Escola Bressol 

Municipal La Baldufa. La valoració és molt molt bona.  

- - Comissions de lleure i d’immigració.  

d. Drets dels Infants 

La Georgina explica que és una novetat d’aquest curs. És molt important donar-los un dia a 

ells. A la carpeta amb tost els documents compartits amb les direccions dels centres, hi ha 

un document del dia dels drets dels infants on explica el funcionament d’aquest dia. Serà el 

18 de novembre. A partir de les 9.30h a la plaça porxada hi haurà tres murals grossos, on 

els infants de cada cicle hauran de penjar dibuixos o escrits sobre el dia dels drets dels 

infants, prèviament s’haurà treballat a l’aula. Aquests murals quedaran exposats a la plaça 

porxada. 

Els horaris seran: 

9.30h a 10.30h hi anirà educació infantil  

10.30h a 11.00h cicle inicial 

11.00h a 11.30h cicle mitjà 

11.30h a 12.00h cicle superior i institut. 

11.30h a 12.00h hi haurà la lectura d’un manifest a càrrec dels infants del Consell d’Infants. 

Hi haurà esmorzar per tots els infants i música ambient tota l’estona. 

ACORD 

Falta concretar la mida del dibuix i/o escrit. 

e. Carnestoltes 



 

La Georgina exposa que en la carpeta del Drive compartit amb els centres educatius, hi ha 

un document del carnestoltes, on hi diu el següent: 

Arran del curs passat, és important que quedi clar a tothom quina és la intenció i objectius 

de la rua. Tindrà lloc el 17 de febrer, en cas de mal temps el 24 de febrer, i si els dos dies fa 

mal temps quedarà anul·lada. 

Es durà a terme pel municipi i es compte amb la participació de tots els centres educatius, si 

algun centre decideix no participar, la rua es farà igualment. 

L’objectiu és gaudir d’una activitat festiva  d’una manera conjunta, fer poble i omplir els 

carrers del poble. 

No hi haurà temàtica, i les disfresses no és el més important, es poden aprofitar les 

disfresses del Nadal.  

La Marta Rovira exposa que des del claustre de l’Escola Guilleries és va decidir no 

participar-hi. El curs passat es va fer a nivell intern, va anar molt bé, s’ha valorat molt 

positivament, i aquest curs es vol fer el mateix.  

En David Tordera afegeix que el claustre té la percepció que els infants no gaudeixen. 

INS Anton Busquets i Punset exposa que des de l’INS l’any passat es va proposar i també 

costa molt d’engrescar els alumnes.  

La Marta Rovira afegeix que des del claustre també es va dir que amb una rua no es feia 

cohesió entre els centres educatius, que millor fer algun altra activitat. 

La Georgina explica que actualment hi ha un trencament entre les escoles i que pel municipi 

no és bo. 

En David Tordera exposa que hi ha altres activitats on els infants es troben de manera 

espontània i ja hi ha aquesta cohesió, com per exemple el futbol.  

Manel Clemente exposa que poder la rua no és el millor lloc. Perquè la rua hi ha molta 

diferència entre les disfresses, i això a les famílies no els hi agrada. Poder s’hauria de deixar 

morir i fer algun altra activitat. Poder s’hauria de plantejar alguna activitat com el Viatge de 

la Sira, que va ser una activitat molt xula. Poder fer una caminada i un berenar el final, per 

dijous llarder. 



 

 

ACORD 

Fer una comissió per organitzar el dijous llarder entre els centres educatius. 

f. Setmana de la mobilitat 

La Georgina explica que aquest any la setmana de la mobilitat queia a l’inici de curs, la 

segona setmana de setembre, no vam fer propostes perquè els centres ja anaven prou 

atabalats amb el tema de les tardes. 

Es va fer el dissabte la ruta amb bicicleta i explicar contes. Va ser una activitat molt divertida 

i es valora molt positivament. 

El camí segur es valora positivament per tots els centres amb les modificacions que es van 

fer. 

La Iolanda exposa que les famílies es queixen que el semàfor no s’acaba de respectar. 

L’alcalde exposa que fa poc va sortir una publicació a les xarxes socials que s’havien multat 

a 17 cotxes. Com que no és una barrera física hi ha aquest problema. Esperem que amb 

aquestes multes no passi tanta gent. Però es farà un seguiment. 

g. Projecte singular 

La Georgina explica que enguany hi ha sis alumnes de l’INS Anton Busquets i Punset i cap 

alumne del Col·legi Sant Josep. 

Es va fer una firma dels convenis del projecte singular, el 9 de setembre a les 18.00h a la 

sala noble. Hi havia en Josep Broch i la Cristina Carrillo que aquest any fa d’orientadora, ho 

van valorar molt positivament.  

h. PFI 

La Georgina explica que aquest any hi ha dues alumnes, i a l’espera que comenci un altre 

alumne cap a l’octubre. Cada vegada hi ha menys nanos que van al PFI. En Cintu exposava 

que no sap el perquè hi havia aquests nanos que es perdien pel camí. Ara que tenim la 

figura de la Cristina com a dinamitzadora, ens pot ajudar. Ella des del punt jove fa diferents 

orientacions i creu que està captant forces nanos. 



 

 

La Cristina Masó explica que el punt jove està a la tercera planta de la casa de cultura, fa un 

servei d’acompanyament tant laboral com acadèmics. 

i. Guardons  

La Georgina exposa les diferents dates: 

Premis fòrum recerca: 15 desembre a les 17:30h Sala Noble 

Premis Càtedra Aigua: 22 març a les 18h 

Premis Moragues: Juny 

j. Activitats en anglès  

La Georgina explica que el CEM del juny ja en vam parlar, i creiem que el millor és oferir 

aquesta activitat a final d’etapa, 6è de primària i 4t d’ESO. Hem trobat una obra que creiem 

que pot ser adequada, és de Billy Eliot, es treballa el bullying. El final de l’obra hi ha un 

debat, inclou material pedagògic i cançons per treballar a l’aula prèviament. L’Anna us 

passarà l’enllaç i la informació. Si els centres educatius ho veuen bé es tirarà endavant. Tot 

el cost l’assumirà l’ajuntament. Aquest moment també és un moment on es produeix una 

cohesió entre centres educatius. 

David Tordera explica que 6è fan moltes coses en anglès, si es pogués fer en 5è en 

comptes de 6è. 

ACORD 

S’acordà fer-les a 5è de primària i 4t d’ESO. 

k. Xerrada d’orientació 

La Georgina explica que la va fer la Pilar Balagué, va ser positiva. Aquest any demanarem 

que escurci una mica. Proposem el 16 de març del 2023. 

l. Visita dels patges a les escoles 



 

La Georgina exposa que cada any van els patges a les escoles del municipi a veure els 

infants. Proposem el 15 de desembre per fer la visita i el 5 de desembre perquè els nois i 

noies voluntaris vagin a l’ajuntament a provar-se el vestuari. 

Hi ha un document compartit a la carpeta del Drive on cada centre educatiu ha d’anotar els 

cursos que vol que els patges visitin els infants i en quin horari. 

També el Col·legi Sant Josep i l’INS Anton Busquets i Punset han d’anotar el nom dels 

voluntaris.  

m. Cantada o batucada a la cavalcada dels reis  

ACORD 

La regidora de festa faci un correu als centres educatius amb tot el que demana. 

6. ESCOLA BRESSOL MUNICIPAL 

La Georgina exposa que hi ha la gratuïtat d’Infantil 2. Aquestes famílies només paguen la 

matrícula i l’assegurança anual. Actualment, en aquesta franja d’edat hi ha 35 infants, i 

queden 5 places lliures. 

A l’últim CEM vam explicar que des de l’Ajuntament s’havia enviat un projecte al 

Departament d’Educació per fer una aula més. Aquest projecte no ha sigut aprovat, s’han de 

fer dues modificacions. S’està treballant amb les esmenes per enviar-ho al departament. 

Les modificacions que demanen és una finestra grossa pel tema de la ventilació i el lavabo 

ha d’estar dins de l’aula. S’ha mirat per posar al lavabo en l’habitació de rentar,  i connectar 

la rentadora i la assecadora a l’habitació de la caldera.  

 


